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Protokoll fra Driftstyremøte 
 

 

ved Søbakken skole  
  

 
Tilstede 
 
Kenneth Strand (FAU repr) 
Helge Harald Indset (politisk rep.) 
Kine Evensen (lærer) 
Inger-Lise Rasch (andre ansate) 
Ann Mari Borg Lænserud (kontaktlærer elevrådet) 
Negeeye Ahmed Mahdi (elevrådet) 
June Myhre Olsen(elevrådet) 
Frode A. Skrutvold(rektor) 
 
Ikke tilstede:  
 
Øyvind Schulstadsveen (FAU repr) 
 

 
Møtested 

 
Søbakken skole, personalrommet 

 
Møtedato/tid 

 
24. september 2024  kl. 0830-1000 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Godkjent uten kommentar 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 4. Juni 2024 
 
Protokollen ble godkjent uten kommentar. 
 
 

Saksliste 
 

Sak 01/24 Velkommen 

 Rektor ønsket velkommen til nytt skoleår. Rektor ser frem til å fortsette det gode 
samarbeidet med driftsstyret. Enighet om dette. 

Sak 02/24 Om driftsstyret 

 Rektor gikk kort igjennom reglementet for driftsstyret i Elverum.  Det er gammelt 
og skal revideres. Vi ble enige om at vi gjør som i fjor. Ingen formell leder av 
driftsstyret, men at foresatterepresentantene fronter evt. saker utad. 
Rektor skal sørge for at godtgjøringen for å sitte i driftsstyret blir gitt. 

Sak 03/24 Besøk fra kommunestyrekomite for utdanning 
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 Komiteen var på besøk på Søbakken skole 17.september. Helge gav ros til rektor 
for en positiv og engasjerende presentasjon av Søbakken skole til komiteen.  

Sak 04/24 Oppstarten av skoleåret, fokusområder, trygt og godt skolemiljø 
 Rektor informerte. Fin oppstart. Skolen har hatt søkelys på det sosiale de første 14 

dagene. Dette for å skape trygge grupper og en trygg skolehverdag. Trinnene 
beskriver en god oppstart med glade elever. Skolens spilleregler, som ble innført i 
fjor, gjelder fortsatt. Trinnene bruker disse aktivt i hverdagen. Fokus, i år også, er å 
skape et trygt og godt skolemiljø for alle elevene. Språkbruk og adferd er områder 
vi fortsatt vil bli bedre på.  
 
Oppstarten på SFO har også vært god. 108 barn på SFO nå. Ikke noe særlig økning, 
selv om det nå er gratis SFO for 1.-3.trinn. Søbakken skole har alltid hatt mange 
elever på SFO.  

Sak 05/24 Saker fra FAU 
 FAU arrangere Kulturdag på Søbakken skole24/10. Samme dag som TV-aksjonen. 

FAU pønsker at Ann Mari blir med på styremøte i FAU 1/10. Skal vurdere hvordan 
elevrådet kan bruke pengene som de har fått fra FAU. Rektor tilstreber å bli med 
på styremøter i FAU. 

Sak 06/24 Saker fra Elevrådet 
 June er leder i elevrådet. Tuva er nestleder. Elevrådet fortsetter å se på hva de kan 

gjøre for et trygt og godt skolemiljø. Elevrådet er elevarrangør for den kulturelle 
skolesekken, og flere har vært på elevarrangørkurs. Elevrådet vil sammen med 
aktivitetslederne arrangere to «sosiale lekedager», etter samme mal som i vår. 
Skolen får penger til lekeapparater i 2025 eller 2026, kommunale midler som er 
fordelt til alle skolene. Rektor sjekker når. Elevrådet kan være med å bestemme 
hva disse pengene skal brukes til. 

Sak 08/24 Eventuelt 
 Kan skolen lage et sted hvor elever kan grave? Nå graver de hull ved gamle SFO-

bygget og det er ikke heldig.  

Tre som har veltet over gjerde ved Ragnvaldsbekken må fjernes. Det har rektor bedt 

om flere ganger. Rektor følger opp. 

 
 
 
Møtedato neste møte:  10.desember  2024   kl. 0830 
 
 
 

Elverum 30. september 2024 
 
 

Frode A. Skrutvold 
sekretær driftsstyret 

 


